
Še vedno smo premalo glasni
Območna vodna skupnost Ljublja-

nica - Sava, je največja območna
vodna skupnost v naši republiki. Se-
ga od Kolpe do Kamniških planin ter
od Cerkniškega jezera do vključno
občine Hrastnik. Tako kot je po obli-
ki raznoliko ozemlje, na katerem de-
luje s svojima izvajalskima organiza-
cijama VGP Hidrotehnika in Podjet-
jem za urejanje hudournikov, je svoj-
sko tudi vodovje, ki prihaja na dan
na njenem ozemlju ali pa priteče od
drugod. Z vodnogospodarskim sve-
tovalcem OVS Ljubljanica - Sava
dipl. inž. Štefanom Horvatom smo
se pogovarjali o nalogah, ki jih je ta
samoupravna mieresne skupnost
v katero je vključenih 18 občin
- uresničila v letu 1987 ter izpostavi-
li še nekatere aktualne zadolžitve.

S kolikšnimi sredstvi je razpolaga-
la vaša skupnost v letu 1987 za svoj in
slovenski program?

»Prejeli smo 15.177 milijonov di-
narjev prihodka. To nam je omogo-
čilo redno zdruievanje sredstev pri
Zvezi vodnih skupnosti Slovenije ter
izvedbo vzdrževalnih del na vodoto-
kih in razdelitev dotacij nekaterim
zunanjim uporabnikom vodnogospo-
darskih sredstev.«

Omenili ste le vzdrževalna dela.

Kaj pa naložbe?
»Lani smo zaključili največjo na-

ložbo preteklega srednjeročnega ob-
dobja in sicer dovodni rov ter pregra-
do v Prigorici pri Ribnici. Oba ob-
jekta sta vredna ogleda. Imata tudi
uporabno dovoljenje. Dovodni rov
•nas je stal 605 milijonov dinarjev,
pregrada pa 450 milijonov dinarjev.
Cene so seveda iz časa gradnje. Ob-
jekta varujeta pred poplavami Ribni-
co in Kočevje ter obsežno ozemlje
med obema mestoma. Podobno pre-
grado nameravamo zgraditi tudi
v občini Ljubljana Vič Rudnik in si-
cer na Božni nad Polhovim Grad-
cem.Ta naj bi varovala pred visokimi
vodami jugozahodni del Ljubljane.

Lani smo urcdili tudi glavno od-
vodnjo na melioracijskem območju
Radomlja I v domžalski občini. Prva
so stala 860 milijonov dinarjev.

Kako pa je bilo z realizacijo pro-
grama vzdrievalnih del?

»VGP Hidrotehnik in Podjetje za
urejanje hudournikov sta v skladu
s predlogi zelo delovnih občinskih
delegatskih konferenc opraviia
v glavnem vse dogovorjene naloge.
V ta namen je potrošil VGP Hidro-
tehnik 2740 milijonov, PUH pa 980
milijonov dinarjev.«

Pogosto mešajo pojma vodno in
komunalno gospodarstvo. Kljub te-
mu, da prvo skrbi za vodovje, drugo
pa tudi za vodovode. Kakšno je so-
delovanje med tema dvema pano-
gama?

»OVS Ljubljanica - Sava je lani
po svojem pravilniku sofinancirala
tudi objekte za oskrbo s pitno vodo.
Zanje je namenila 1603 milijone di-
narjev. Z veseljem ugotavljamo, da
so bile realizirane vse potrebe kra-
jevnih skupnosti.«

Podoben (ne)sporazum kot pri
oskrbi z vodo je tudi pri čiščenju
voda. Kakšno pa je tu razmerje med
vodnim in komunalnim gospodar-
stvom?

»Postopamo podobno kot pri ob-
jektih za oskrbo z vodo. Lani smo za
sofinanciranje (do 30%) čistilnih na-
prav porabili 1661 milijonov dinar-
jev. Največ denarja smo dali za Ijub-
Ijansko osrednjo čistilno napravo in
sicer 691,8 milijona dinarjev. Toliko
kot je Ljubljana potrebovala. Sofi-
nancirali smo tudi začetek izgradnje
čistilne naprave v Vnanjih Goricah.
Z našo akcijo pa smo realizirali že
del naloge, ki jo Zvezi vodnih skup-
nosti Slovenije nalaga prvo dopolniio
k njenemu srednjeročnemu planu.

To opredeljuje sofinanciranje (do
60%) industrijskih in komunalnih či-
stilnih naprav v porečju Save pred
hidroelektrarno Vrhovo pri Rade-
čah. Iz naših sredstev in denarja IUV
Vrhnika smo postavili industrijsko
čistilno napravo v IUV TOZD Us-
njarna Šmartno pri Litiji.« k

Ta čistilna naprava je že narejena?
Kaj pa druge?

»Poleg omenjene čistilne naprave
v porečju Save, so lani prejeli denar
še investitorji I. faze posodobitve
mokrega postopka separacije REK
Zagorje, čistilne naprave v ISKRA
Trbovlje ter I. faze reciklaže odpad-
ne vode pri farmi Ihan.«

Kako pa ste bili zadovoljni z delav-
nostjo delegatskih konferenc za
skupščino OVS Ljubljanica - Sava1

»Mislim, da smo ena redkih samo-
upravnih interesnih skupnosti, kate-
ra je lahko ponosna na svoje delega-
te. Resnično tvorno sodelujejo pri
nastajanju in izvrševanju planov. Če
je pri tem svoj čas nekoliko klecala
ljubljanska delegatska konferenca,
moram reči, da se je tudi ta krepko
postavila na noge in, da intenzivno
sodeluje v naši dejavnosti«

Slane Jesenovec


